



Mötesprotokoll 2020.8
2020-06-10 kl. 20.00 på Skype

Närvarande:	Kai Koivuranta	Ordf.
	Magnus Månsson	Viceorf
	Lennart Nielsen	Kassör
	Liselott Schönström	Sekr
	Jenny Pålsson	
	Mikael Angelin	

§§ 87 Mötets öppnande

Kai öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 88 Föregående protokoll

Protokoll 2020.7 godkändes.

§§ 89 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 90 Ekonomi/Budget

Ekonomin är god. Har börjat komma in pengar från tillståndsavgifterna.

§§ 91 Styrelsens rapporter

Kai och Magnus rapporterade från DOG-möte + valberedningen SBF 4/6. Valberedningen bör ordna en plan B inför Förbundsmötet.

Kai och Magnus rapporterade från möte med FS 8/6. FS svarade på DOG-gruppens frågor angående ekonomin.

Ifrågasättande om det är tillåtet att flytta Förbundsårsmötet till 5-6 september. Olika svar från RF, beroende vem som frågar. Magnus kollar detta.

Kai o Thorsten var med på möte med Anna o Kurre 2/6 angående Covid-19. Ny info finns på SBF:s hemsida.

Sammanställning på klubbarnas svar på FS ansvarsfrihet.

Nya direktiv angående Folkrace.

Fått förfrågan från en person som vill sköta utbildningen i racing och karting. Lämnar detta ärende till berörda SGA eller liknande. De får bedöma om det behövs fler utbildare.

§§ 92 Styrelsearbete – planering

Beslut om att genomföra Konf Syd 2021, men utan galamiddag. Är tänkt att bli en utbildningsdag. Vi kollar upp var det kan vara möjligt att ha konferensen. Finns fler alternativ, nu när det bara ska vara en dag.

Planera för Planeringsmötet i okt. Var och i vilken lokal.

§§ 93 SBF – information.

Togs upp under §§ 91.

§§ 94 DF –information/kommunikation

Vilande

§§ 95 Sportgren/SGA

SGA i rally, Patrik Persson, kommer att avgå vid årsskiftet. Han kommer att ingå i den nya gruppen som kommer att "promota" SM i rally.

Patrik o Södra försöker kolla upp om de kan hitta en efterträdare, får gärna vara en kvinna.

§§ 96 Utbildning

Kontakta Södras Miljörådgivare angående utbildning via Teams. Utbildning i höst.

§§ 97 Idrottonline/Hemsida

Kai utbildar Jenny om hur man uppdaterar hemsidan och idrottonline. Kai o Jenny träffas den 12/6 och fixar detta.

§§ 98 Inkommen post/skrivelser/framkommande

Mail från Thorsten Haapala 7/6, där han meddelar att han avgår från Södras styrelse med omedelbar verkan.

Mail från Per-Gunnar Andersson.

§§ 99 Ärendebank

Claes Elofsson, som hedersordf, har fått i uppdrag att se till att årets jubilarer blir firade. Detta kommer att ske i okt/nov.

Pga Covid-19 har inte Lennart Nilssons Hederspris utdelats. Claes Elofsson har tilldelats detta pris och han kommer att få det så fort vi kan träffas.

Kai fixar Dropbox till alla i styrelsen.

§§ 100 Nästa möte

Nästa möte blir via Teams 1/7 2020.

§§ 101 Mötets avslutande

Kai avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras

Liselott Schönström

Kai Koivuranta